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Obec Radonice 

Zastupitelstvo obce 

  

 

Zápis ze 4. zasedání zastupitelstva obce  

konaného 22. 5. 2023 v zasedací místnosti Obecního úřadu v Radonicích   

 

 

Zasedání zahájeno v 19.00 hodin. 

Přítomno  : 10 členů   

Omluveni  : Ing. Michal Vrba, Ing. Jana Bártová, Václav Myslivec, Michal Matoušek,  

 Oldřiška Mrázová  

Předsedající :  Ing. Stanislav Němec, MBA  

Ověřovatelé :  Petr Janík, Jaromír Forman                

Zapisovatel  :  Věra Bábíčková 

 

Místostarosta obce konstatoval, že zastupitelstvo obce se sešlo v počtu 10 členů a je 

usnášeníschopné. 

Z jednání je pořízen zvukový záznam. 

 

 

Hlasování pro zvolené ověřovatele : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

 

 

Pořad jednání: 

 

4/1    Zpráva kontrolního výboru 

4/2    Zpráva o činnosti Rady    

4/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

4/4    Inventarizace majetku obce k 31.12.2022 

4/5    Stavba bytového domu – výběr zhotovitele  

4/6    Zpráva o průběhu přípravy projektu FVE na střechy školy 

 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

 

Rozprava:     

- bez připomínek. 

 

 

Hlasování pro schválení pořadu jednání: 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Pořad jednání byl schválen.  
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4/1      Zpráva kontrolního výboru 

   - předkladatel Miroslav Moudrý – předseda kontrolního výboru  

 

Dne 17. 5. 2023 se konalo zasedání kontrolního výboru ve složení: 

Přítomní za kontrolní výbor:   p. M. Moudrý  

                                                    p. M. Matoušek    

                                                    p. P. Hroudová Formanová – omluvena        

Přítomni za OÚ Radonice :    p. V. Bábíčková 

 

Zpráva ze zasedání kontrolního výboru je v příloze č. 1. 

 

 

Rozprava:     

- bez připomínek. 

 

 

Usnesení č. 4/1 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu kontrolního výboru. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

4/2      Zpráva o činnosti Rady    

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

- rada se od posledního zastupitelstva obce dne 27. 2. 2023 sešla 11x, 

- mimo běžné agendy se zabývala řešením stavebních akcí: 

•  výběrové řízení na opravu břehů rybníka v RPA – přihlásilo se 7 firem, byla 

vybrána společnost DVOŘÁK STAVEBNÍ s.r.o., České Budějovice s nabídkovou 

cenou 1.438.555,08 Kč včetně DPH, se kterou byla uzavřena smlouva o dílo, 

realizace stavby pokračuje podle harmonogramu; 

•  bytový dům – proběhlo výběrové řízení na zhotovitele stavby (je jako bod dnešního 

zastupitelstva), žádost o vydání stavebního povolení podána na stavební úřad 

15. 12. 2022; 

•  přechody pro chodce v ulici Počernická a Ligasova – zatím není povolení; 

•  vybudování přechodu v zúženém místě v ulici Pavlova; 

•  budova základní školy – řešily se závady vnitřního vybavení a utržené zateplení na 

budově tělocvičny, byly podány reklamace; 

- dále rada obce řešila následující: 

•  v prodejně potravin došlo ke změně jednatele firmy, která na vlastní náklady 

provedla výměnu chladících zařízení za nové energeticky méně náročné; 

•  řeší se propadlá vozovka v ulici Ligasova naproti obecnímu domu – oprava 

proběhne v první polovině června, kdy ulice bude neprůjezdná; 

•  dále byla domluvena oprava komunikací Cukrovarská a Zápská; 

•  znovu se řeší převod komunikace na Zápské do vlastnictví obce; 

•  pokračovalo kácení a prořezávka topolů u Nebeského rybníka a následná nová 

výsadba; 
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•  územní plán obce – byly vypořádány všechny připomínky, čeká se na stanovisko 

kraje a potom bude následovat opakované veřejné projednání;  

•  Nejvyšší správní soud zamítl kasační stížnost na vybudování silničního okruhu; 

•  proběhl zápis dětí do základní školy – do obce bylo fiktivně přihlášeno k trvalému 

pobytu 5 dětí z jiných obcí, starosta po schválení radou odeslal rodičům těchto dětí 

dopis a rada uložila ředitelce základní školy, aby údaj o trvalém pobytu dětí, které 

k němu byly přihlášeny účelově těsně před zápisem do ZŠ, aniž by v obci měl 

pobyt některý z rodičů a které v obci reálně nebydlí, neakceptovala v přijímacím 

řízení jako relevantní údaj a tyto děti posuzovala jako děti s trvalým bydlištěm 

mimo školský obvod; 

•  kultura – konala se 2 divadelní představení, přednáška, paměťová setkání seniorů, 

kulturní komise připravila výstavu fotografií, proběhly čarodějnice, připravuje se 

dětský den a noční pochod na hrad Jenštejn, v létě se opět uskuteční v RPA 

divadelní festival Spolku Kašpar. 
 

 

Rozprava:   

- bez připomínek. 

 

 

Usnesení č. 4/2 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti rady. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

4/3      Zpráva o činnosti Obecní policie 

   - předkladatel Aleš Flídr, velitel obecní policie   

   

   Velitel Obecní policie Radonice shrnul činnost od posledního jednání zastupitelstva 

obce (celá zpráva o činnosti je v příloze č. 1). 

 

 

Rozprava:   

- Ing. Stanislav Němec – upřesnil, že byl vyhlášen záměr prodeje starého vozidla obecní 

 policie, byla podána jedna nabídka, která byla nízká. Byla oslovena společnost Auto Imba 

 s.r.o., která vozidlo odkoupí za 40.000,- Kč.  

 

   

Usnesení č. 4/3 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti Obecní policie. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 
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4/4      Inventarizace majetku obce k 31.12.2022 

   - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec, předseda finančního výboru     

 

Inventarizace majetku obce Radonice se stavem k 31. 12. 2022 byla nařízena příkazem 

starosty obce č. 2/2022 dle znění § 29 a § 30 zákona č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném 

znění (Příloha č. 1). 

Složení inventarizační komise:  předseda:  Jaromír Forman, 

            členové:  Jan Stypola, 

                Věra Bábíčková.  

Ve dnech 23. 1. – 24. 2. 2023 byla provedena fyzická kontrola majetku a porovnány účetní 

doklady (Příloha č. 4, 5). Dále byl zpracován návrh majetku určeného k vyřazení z evidence. 

Jedná se o majetek, který je nefunkční, neopravitelný nebo s prošlou životností. 

Rušení tohoto majetku je v kompetenci rady obce. Rušení majetku dle seznamu v příloze bylo 

radou schváleno na jednání dne 20. 3. 2023, zápis z jednání rady obce č.10, bod č. 4 (Příloha 

č. 3).  

Celkový závěr inventury: Bylo provedeno porovnání se stavem v účetní evidenci a nebyly 

zjištěny žádné rozdíly, evidenční stavy souhlasí s účetní evidencí.  

 

  

Rozprava:   

- bez připomínek. 

 

 

Usnesení č. 4/4 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje 

1.1. inventarizační zprávu o provedení inventarizace majetku a závazků obce Radonice 

 k 31. 12. 2022. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

4/5      Stavba bytového domu – výběr zhotovitele 

   - předkladatel Ing. Zdeněk Růžička – místostarosta obce 

 

Zastupitelstvo obce schválilo na základě vyhodnocení potřeb obce svým usnesením č 2/4 

(2. zastupitelstvo konané dne 2.12.2022) realizaci stavby bytového domu, který bude 

využíván výhradně pro obecní účely (zaměstnanci obce, zaměstnanci ZŠ Radonice, případně 

poskytovatelé služeb v obci). Na základě platných zákonů je výběr zhotovitele navrhován na 

základě provedeného výběrového řízení (viz. přílohy 1, 2 a 3). 

 

 

Rozprava:    

- Ing. Němec Stanislav – navrhl doplnit do usnesení o výběru nejvhodnější nabídky také  

 nabídkovou cenu, 
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- Ing. Růžička – jako předkladatel s uvedeným návrhem vyslovil souhlas a usnesení doplnil 

 o nabídkovou cenu. 

 

 

Usnesení č. 4/5 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje 

1.1. na základě provedeného hodnocení nabídek výběr firmy LEDURO s.r.o., se sídlem 

 Ořechová 1419, 277 11 Neratovice, IČO 07573031 jako dodavatele pro stavbu 

 bytového domu za nabídkovou cenu 9.298.564,30 Kč bez DPH.   

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

  

4/6      Zpráva o průběhu přípravy projektu FVE na střechy školy 

   - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec, předseda finančního výboru     

 

Na 3. jednání zastupitelstva Obce 27. 2. 2023 bylo Radě uloženo, aby nechala zpracovat 

dokumentaci k výstavbě FVE na střechy ZŠ Radonice. 

Jako zhotovitel byla vybrána firma Uno Society s.r.o. s cenou 197.230 Kč, s níž byla 

podepsána smlouva dne 15. 3. 2023. 

 

Projekt je připravován tak, aby se stihla dotační výzva RES+ č. 3/2022, kde byl posunut 

termín podání žádostí až do 30. 6. 2023, a je tedy reálné vše do té doby připravit a dotaci 

čerpat. 

 

K dnešnímu dni máme hotovou Technickou zprávu, Situační výkres rozmístění panelů, 

Jednopólové schéma a Rozpočet (ten se může samozřejmě měnit dle vysoutěžené finální 

ceny). V tomto týdnu ještě projektanti dodají kompletní Technickou dokumentaci 

a samozřejmě výpočet návratnosti. 

 

Z dodaných materiálů tedy plyne, že velikost FVE se oproti původnímu návrhu zmenšila cca 

o 1/3, protože se po fyzické kontrole stavu na místě zjistilo, že se více na střechy školy 

nevejde. Stávající návrh tedy počítá s výkonem 98,45 kWp (oproti 140 kWp zmiňovanými na 

minulém zastupitelstvu) a bateriovém uložišti o kapacitě 72 kWh. Tím se také snižuje 

předpokládaná cena FVE, která je dle zpracovaného rozpočtu 4.964.034,08 Kč. Dle dotační 

kalkulačky by bylo možné získat cca 3.600.000 Kč jako dotaci (jedná se o předběžný odhad). 

Investice pro obec by tedy byla cca 1.400.000 Kč. 

 

 

Rozprava:    

- Ing. Hošek – zjišťovala se přenosová rezerva, 

- Ing. Němec Tomáš – ano, toto se zjišťuje při zpracování projektové dokumentace a bylo 

nám sděleno, že v Radonicích rezerva ještě je. 
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Usnesení č. 4/6 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Bere na vědomí 

1.1. zprávu o průběhu přípravy projektu FVE na střechy školy.  

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

- Ing. Hošek – vznesl dotaz, zda u bytového domu uběhlo od podání žádosti o stavební 

 povolení více jak 90 dní, že poté je možné požádat nadřízený orgán o vydání rozhodnutí, 

- Ing. Němec Stanislav – 90 dní sice již uběhlo, ale je to sporné, nejprve byla podána žádost 

 o uzavření veřejnoprávní smlouvy, následně po dohodě se stavebním úřadem byla vzata 

 zpět; následovala dohoda, že řízení bude probíhat standardním způsobem. 

 

 

Jednání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 20.05 hodin. 

 

 

Podpisy ověřovatelů: 

 

 

Petr Janík                 ………………………………… 

       

 

 

 

Jaromír Forman              ………………………………… 

   

 

 

 

 

 

…………………………………                                 …………………………………… 

   Ing. Stanislav Němec, MBA                                                 Ing. Zdeněk Růžička 

              starosta obce                                                                 místostarosta obce 
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                          příloha č. 1 k bodu 4/1    
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                          příloha č. 1 k bodu 4/3   
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                          příloha č. 1 k bodu 4/4   
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                          příloha č. 2 k bodu 4/4   
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                          příloha č. 3 k bodu 4/4   
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                                           příloha č. 4 k bodu 4/4 

 



17 

 
 



18 

 
 



19 

 
 



20 

 
 



21 

 
 



22 

 
 



23 

 
 



24 

 

                          příloha č. 5 k bodu 4/4   
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                          příloha č. 1 k bodu 4/5   
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                          příloha č. 2 k bodu 4/5   
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                           příloha č. 3 k bodu 4/5 
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